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Subject: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpuntverpleeghuiszorg

Received: Tue 1/3/2023 2:35:50 PM

MEMO vragen MAX verpleeghuiszorg ter achtergrond AANGEPAST 3-1.docx

Het antwoord op vraag 8 zou er dan als volgt uit komen te zien (is verwerkt in de bijlage):

Vraag 8: Bij verpleegzorg aan huis of in alternatieve woonvormen is personele beschikbaarheid ook nodig. Is

onderzocht wat dit doet met de efficiéntie van zorgpersoneel bij kleinschalige woonvormen ten opzichte van

grootschaliger woonvormen zoals klassieke verpleeghuizen waar meer hulpbehoevende geconcentreerd bij elkaar

wonen? Is bekend wat dit met de kosten doet?

5.1.2i Concept

Van: Helder, C. (Conny) JEES @minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 14:52

ET

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Dag allen,

Dank, antwoord post-covid akkoord wat mij betreft.

Bij de laatste vraag vphuis capaciteit verwijzen we naar nog te doen onderzoek. Onderliggende vraag is of de zorg wel efficiént

georganiseerd kan worden in de thuissituatie. Misschien goed te vermelden dat dit wel een andere organisatie van zorg vraagt.

Anders is het alsof we daar nog niet over nadenken en dat erop aan laten komen. Scheiden wonen en zorg is niet alleen vanwege

kosten maar met name door veranderde preferentie en minder beschikbaar personeel.

Met vriendelijke groet,

Conny Helder

Minister voor Langdurige Zorg en Sport

Ministerie van Volksgezondheid, Welziin en Sport |Directie Bestuurlijk en Politieke Zaken|

Parnassusplein 5 | 2511 VX| Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ) | Den Haag |



968679

Datum: dinsdag 03 jan. 2023 2:42 PM

minus. nl mins 1,INE
minvws.nl>

oy sie
) SERED

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Dank allen!

Voor de volledigheid in de bijlage nog even de definitieve versie van de beantwoording voor Meldpunt in word- en pdf-format en

onderstaand de definitieve reactie voor EenVandaag waarbij ik dus telefonisch nog toelicht wat er al ontwikkeld is aan breed

pakket aan ondersteuningsmaatregelen.

‘Zorgmedewerkers hebben tijdens de uitzonderlijke situatie in de eerste golf veelvuldig en intensief contact gehad
met COVID-patiénten. Het kabinet betreurt het ten zeerste dat een groep zorgmedewerkers grote gevolgen ervaren

door post-COVID. We hebben de Raad van State gevraagd te toetsen of datgene wat we afgelopen zomer voor ogen
hadden ook juridisch houdbaar was. De Raad van State geeft nadrukkelijk aan dat dit primair een aangelegenheid
is tussen de werkgever (opdrachtgever)en de werknemer (opdrachtnemer). Tegelijkertijd geeft de Raad van State

aan dat een dringende morele verplichting op de overheid kan rusten en dat de overheid daarom kan bijdragen aan

een collectieve regeling tussen werkgevers en werknemers. Het kabinet ziet en voelt deze morele verplichting ook.

Daarom heeft het kabinet besloten, in lijn met de voorlichting, om een bijdrage te doen aan een nader op te zetten

regeling. Vlak voor de kerst is er contact met de bonden geweest en heeft overleg plaatsgevonden met de

werkgeversorganisaties. Direct na het kerstreces wordt dit overleg vervolgd, om spoedig tot een passende regeling
te komen’.

Groet,

5.1.2e

van; <IEEle ninvws.nl>
Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 14:27

SEER minvws.nl>; )<BRe minvws.n>;IEE

minvws.nl>

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Beste Conny en

Bijgaand de bijgestelde versie waarin de opmerking vanliigs meegenomen en ook een aanvullende zin is gemarkeerd.
De aangepaste antwoorden zijn inmiddels ook telefonisch besproken met [ERE en akkoord bevonden).

Groet

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 14:15

)SEErin ws.01»;IKE)



968679

© minvws.nl>; Minister voor Langdurige Zorg en Sport minvws.nl>;
@minvws.nl>; INGER minvws.nl>

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Dag conny, EES
Een kleine aanvulling op de antwoorden van bij het antwoord op vraag 4. Het betreft een nuancering t.a.v. behandeling

intramuraal en in vpt.

Grt.

van: JEEleminvws.nl>
Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 14:00

EENmins o>;IEEE) EXE minvws.ni>; Helder, C. (Conny)

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

BesteEE en Conny

Bijgaand de aangevulde antwoorden naar aanleiding van de opmerkingen van EEE

CR ele], [o=Told

Tegen deze achtergrond heb ik het antwoord over het kwaliteitskader niet aangepast

Groet

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 13:15

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

En dan nog over verpleegzorgplekken:
* moeten we bij bij 2 en 3 niet meer ingaan op de getallen in de vraag, we draaien er nu om heen

+ het kwaliteitskader is op punt van zorg thuis nog niet aangepast in mei dacht ik dan hebben we alleen nog de eerste

stap (aanpassing P-norm)
* moeten we vpt niet meer omschrijven.

5.1.2e

van:[CEE< minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 12:22

nl>; o

minvws.nl>;
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5.1.2e @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>; minvws.nl>; EXES
SEC) EEES © minvws.n >;EEE minvws.nl>; Minister voor Langdurige Zorg en

Sport <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Hoi Conny,

Zoals vanochtend besproken hierbij de reactie namens VWS voor EenVandaag en de beantwoording ter achtergrond voor

Meldpunt.

EenVandaag heeft vanavond in de uitzending dus namens CNV en twee zorgmedewerkers over post-COVID.
De eerdere strekking van het standpunt van CNV zal in de uitzending besproken gaan worden (zie ook het persbericht in de

bijlage). Hieronder de reactie en in de bijlage nog een aantal Q en A’s voor achter de hand. Ben jij akkoord met de reactie?

5.1.2i Concept

Daarnaast is Meldpunt bezig met een reportage over geclusterde woonvormen en de verpleeghuiszorg in het algemeen. Ter

achtergrond hebben ze een zantal vragen gesteld aan VWS, in de bijlage in word- en pdf-format de beantwoording hiervan.

Daarnaast belde Meldpunt zojuist nog met de vraag naar een geschikt voorbeeld van een geclusterde woonomgeving om te

filmen voor de reportage. We zijn nu bezig om te kijken bij welk voorbeeld dit zou kunnen, hier komen we later vanmiddag op

terug.

Groet,


